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        HOTĂRÂREA   Nr.  145                                                                                              Data: 25.05.2023 

 

 

HOTĂRÂRE A CONSILIULUI  LOCAL 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a  

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 25 aprilie 2023 

 

             Consiliul Local al Municipiului Săcele, întrunit în ședință ordinară în data de  25.05.2023. 

   Analizând Referatul de aprobare nr. 52227/15.05.2023 al inițiatorului - Primar ing. Popa Virgil, precum 

și necesitatea și obligativitatea aprobării Procesului - verbal al ședinței anterioare a Consiliului  Local al 

Municipiului Săcele, în conformitate cu prevederile legale în materie; 

             Luând la cunoştinţă de conţinutul Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Săcele din data de 25 aprilie 2023;    

            Având în vedere Raportul de specialitate nr. 5228/15.05.2023 al Compartimentului Relații Consiliul 

Local şi  Avizele Comisiilor de specialitate; 

 Văzând prevederile Legii nr. 24/2000 privind normele de tehnică legislativă pentru elaborarea actelor 

normative, republicată, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 

privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele;       

În temeiul art. 129 alin. (1), art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 138 alin. (13) - (17), art. 139 

alin. (1), art. 196 alin. (1) lit. a), art. 197 alin. (1)  și art. 243 alin. (1), lit. a) din  O.U.G. nr. 57/2019 privind 

Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,     

 

 

H O T Ă R Ă Ş T E: 

Articol Unic: Se aprobă Procesul - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Săcele din 

data de 25 aprilie 2023, conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

 

 

         PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ                                                       CONTRASEMNAT PENTRU LEGALITATE 

             CONSILIER  LOCAL                                             SECRETARUL  GENERAL AL MUNICIPIULUI  SĂCELE 

        DR. COMAN FELICIA                                                                  C.J.   ZAMFIR GETA 
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Hotărârea a fost adoptată: 18 voturi  pentru,  0 împotrivă, 0 abțineri (d-l  Ciorici Mihai un participă la vot)  

Nr. consilierilor în funcţie: 19 

Nr. consilierilor prezenţi la şedinţă: 19  

 

Prezenta hotărâre s-a difuzat la:  

- 1 ex. Instituţia Prefectului Braşov 

- 1 ex. Dosar colecţie 

- 1 ex. Dosar şedinţă  

- 1 ex. D-l Primar 

-   1 ex. Compartimentului Relații Consiliul Local 
 

http://www.municipiulsacele.ro/
mailto:primăria@municipiulsacele.ro
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                                                   Anexă la H.C.L. nr. 145/25.05.2023 

 

                  JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                     SĂCELE 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 25.04.2023, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, 

cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară, 

desfășurată în format hybrid 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 

215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al 

Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului Săcele, 

situat în str. P-ţa. Libertăţii nr. 17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin mijloace 

electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 23 martie 2023 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 6 aprilie 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 18 aprilie 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuției bugetare pe trimestrul I al anului 2023 - iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4. 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

6. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna martie 2023 pentru 

cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă 

localitate decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării unei delegații din partea  Municipiului Săcele la Vire 

(Franța), oraș înfrățit cu Municipiul Săcele și a cheltuielilor aferente acesteia - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4.  

8. Proiect de hotărâre pentru alocarea sumei de 10.000 lei cu destinația de premiere a elevilor David 

Nicolae Șolga și Lorena Moroianu și a profesorilor Elena Bucurenciu și Gabriela Doicea, care au obținut 

locul 1 și mențiune specială în cadrul concursului internațional ,,Juvenes Translatores” organizat de 

Comisia Europeană - iniţiator PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 3, 4. 

9. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării și completării H.C.L. nr. 165/13.05.2022 „privind 

aprobarea participării Municipiului Săcele la parteneriatul cu Municipiul Braşov, în calitate de lider de 

parteneriat și UAT-uri din Zona Metropolitană Brașov în cadrul PLANULUI NAȚIONAL DE 

REDRESARE ȘI REZILIENȚĂ (PNRR) - COMPONENTA C10 – FONDUL LOCAL / INVESTIȚIA 

I.1 – Mobilitate urbană durabilă (Sub-investițiile I.1.1 - Înnoirea parcului de vehicule destinate 

transportului public (achiziția de vehicule nepoluante), I.1.2 - Asigurarea infrastructurii pentru 
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transportul verde – ITS/alte infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management urban/local) și 

investiția I.4.-Elaborarea/actualizarea în format GIS a documentelor de amenajare a teritoriului și de 

planificare urbană, precum și a Acordului de parteneriat  încheiat în acest sens”- iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4.  

10. Proiect de hotărâre privind stabilirea limitelor maxime până la care pot fi anulate creanțele fiscale 

datorate de contribuabilii persoane fizice și persoane juridice pentru anul 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4.  

11. Proiect de hotărâre pentru stabilirea şi aprobarea impozitelor și taxelor locale, precum şi a taxelor 

speciale  pentru anul 2024 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 3, 4.  

12. Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L nr. 146/21.04.2022 privind aprobarea zonării Municipiului 

Săcele  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

13. Proiect de hotărâre pentru aprobarea situațiilor financiare pe anul 2022 al Regiei Publice Locale a 

Pădurilor  Săcele R.A. - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

   Avize Comisiile 1, 4. 

14. Proiect de hotărâre pentru aprobarea situațiilor financiare pe anul 2022 al Societății Servicii 

Săcelene S.R.L. și a Raportului Administratorilor privind activitatea  Societății Servicii Săcelene 

S.R.L. pe anul 2022 - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4. 

15. Proiect de hotărâre pentru completarea Anexei la H.C.L. nr. 16/26.01.2023 privind consumul lunar de 

carburanți pentru autoturisme, autoutilitare, autospeciale, agregate, utilaje și alte mașini aflate în dotarea 

Primăriei  Municipiului Săcele pentru anul 2023 - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4.  

16. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea  organigramei și a statului de funcții ale  

Spitalului Municipal Săcele - iniţiator PRIMAR Ing.  

       POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 3, 4. 

17.  Proiect de hotărâre pentru stabilirea salariilor de bază pentru personalul din cadrul Primăriei 

Municipiului Săcele -  iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                    Avize Comisiile 1, 4. 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate 

închirierii, situată în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. A, ap. 8, către titularul 

contractului de închiriere - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                  Avize Comisiile 1, 3, 4. 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate 

închirierii, situată în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. B, ap. 17, către titularul 

contractului de închiriere - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 3, 4. 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de prioritate cuprinzând solicitanții îndreptățiți să primească o 

locuință socială, în ordinea de prioritate stabilită de Comisia de atribuire a spațiilor de locuit ce se află în 

patrimoniul Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 3, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Zonă locuințe”, strada Ciucaș, 

Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,pentru obiectivul de investiții 

Acvacultură (infrastructură și utilități)”, extravilan –  zona Cheile Strâmbului, Municipiul Săcele - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Construire locuințe”, strada 

Brândușelor - DE 183/2, Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 15 mst lemn de foc specia fag și 
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diverse tari către Biserica Evanghelică-Lutherană, Parohia Satulung Suseni - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 3, 4. 

25. Proiect de hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit, a cantității de 30 mst lemn de foc, specia fag și  

diverse tari, către Casa Evanghelică a Ceangăilor - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 3, 4. 

 

26. Diverse. 

 

      1.  Informare cu privire la rețeua europeană a consilierilor locali și regionali ai UE. 

 

 La şedinţă au participat: 

                   - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                   - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                   -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect – Șef 

                    - d-l Brânzea Ovidiu – șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

          - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget, Ordonanțare, 

C.F.P.P. 

          - d-l Mircioiu Ssebastian - Șef Serviciul Impozite și Taxe Locale 

          - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

                   - d-l Diniță-Ardeleanu Constantin - Șef Biroul Ordine și Liniște Publică, Pază Obiective, 

Circulație Rutieră, Evidența Persoanei 

          - d-l Matei Ion - șef  Biroul  Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, 

Policlinică 

                    - d-na Bîja Ileana – insp.  Biroul Investiții 

          - d-na Tinică Alina – insp. Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget, Ordonanțare, 

C.F.P.P. 

                    - d-na Marin Magdalena –  c.j. Compartimentul Resurse Umane  

                    - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                    - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                    - d-na Coman Cătălina Maria – cj. Biroul Juridic 

                    - d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional din Municipiul Săcele 

                    -  d-l Hermenean Sorin – Director R.P.L.P.  Săcele R.A. 

                   -d-na Olteanu Ileana Anișoara – Director economic R.P.L.P. Săcele R.A.  

                  - d-l Mormoloc Costel  Viorel – Director  SERVICII SĂCELENE S.R.L. 

                  - d-na Băncilă-Cucurengaș Georgeta -  Dir. Economic S.C. SERVICII SĂCELENE S.R.L. 

                  - d-na Pîrvan Rodica – Manager Spitalul Municipal Săcele 

                  - d-l Poinăreanu Ionuț – Director Medical Spitalul Municipal Săcele. 

 

           Ședința este prezidată de d-na consilier local dr. Coman Felicia. 

           D-na Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a 

face apelul nominal.  

        D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, constatând 

că sunt prezenți 18 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 17 prezenți fizic și 1 consilier local online, 

respectiv d-l Gîndac Nicolae.    

            D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi 

anunță care sunt proiectele de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

          26. Proiect de hotărâre privind încetarea de drept înainte de expirarea duratei normale a mandatului de 

consilier local al d-lui Paraipan George Horațiu şi declararea ca vacant a locului de consilier local din cadrul  

Consiliul  Local al Municipiului Săcele  – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

          27. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea H.C.L. nr. 107/07.08.2009 ,,privind darea 

în folosință gratuită pe termen de 10 ani a Căminului - internat din cadrul Grupului Școlar Industrial de 

Construcții Montaj din Mun. Săcele către Asociația Filantropică Medical Creștină «CHRISTIANA»” pentru 

a fi utilizat ca și Cămin de Bătrâni, fără schimbarea destinației – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 
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Avize Comisiile 1, 2, 4. 

       28. Proiect de hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L.  nr. 

287/16.11.2021  privind aprobarea Documentatiei de Avizare a lucrarilor de Intervenție (DALI) și a 

indicatorilor tehnico economici  pentru proiectul ,,Reabilitare și modernizare Grădinița cu program normal 

nr. 4  str. General Ion Dragalina nr. 78,  Municipiul Săcele, jud Brașov” – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

           D-na Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (18 voturi 

pentru) și ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru).  

           D-na  Președinte anunță că se începe dezbaterea proiectelor înscrise pe ordinea de zi cu  punctul nr. 

26 de pe ordinea de zi suplimentată, respectiv proiectul de hotărâre privind încetarea de drept înainte de 

expirarea duratei normale a mandatului de consilier local al d-lui Paraipan George Horațiu şi declararea ca 

vacant a locului de consilier local din cadrul  Consiliul  Local al Municipiului Săcele. 

          D-na Secretar General spune că aceasta trebuie să fie prima hotărâre  din cadrul ședinței de astăzi.         

          D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  115. 

         D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului 

Săcele din data de 23 martie 2023.   

         D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  116. 

          D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al  Municipiului 

Săcele din data de 6 aprilie 2023. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  117. 

          D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al  Municipiului 

Săcele din data de 18 aprilie 2023. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 4 voturi pentru, d-l consilier local Popa Marius Cristian nu a 

participat la vot, deoarece nu a fost prezent la ședință 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-l consilier local Popa Marius 

Cristian nu  participă la vot). H.C.L. nr.  118. 

        D-na Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de 

hotărâre pentru aprobarea execuției bugetare pe trimestrul I al anului 2023. 

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 1 abținere, 1 vot împotrivă 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 11 voturi pentru, 7 abțineri (d-l Florescu Marius, 
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d-l Popa Marius Cristian, d-na Stoica Gabriela, d-na Popescu Gabriela, d-na Paniti Izabella, d-l Costea 

Cătălin Ionuț și d-na Balint Tunde Sara). H.C.L. nr.  119. 

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de 

hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023.  

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  120. 

        D-na  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna martie 2023 pentru cadrele didactice 

şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea de 

reşedinţă.    

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil  

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 121. 

       D-na Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea deplasării unei delegații din partea  Municipiului Săcele la Vire (Franța), oraș 

înfrățit cu Municipiul Săcele și a cheltuielilor aferente acesteia. 

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-na Secretar General spune că la acest proiect de hotărâre sunt și buletine de vot și solicită ca fiecare 

formațiune politică să desemneze un reprezentant pentru a face parte din delegația care se va deplasa la Vire. 

D-l Primar ia cuvântul și spune că s-au purtat discuții ca fiecare formațiune politică să-și desemneze 

câte un reprezentant, respectiv PNL și UDMR,  iar din partea PSD vor fi desemnați doi consileri locali. 

D-na Secretar General spune că este necesar să se facă nominalizări pentru a fi înscrise pe buletinele de 

vot. 

D-l Jónás András ia cuvântul și spune că din partea formațiunii politice UDMR propun pe d-l Géczi 

Gellért. 

        D-na Voicescu Nicoleta Teonia ia cuvântul și spune că din partea formațiunii politice PSD propun pe  

d-nii Munteanu Gheorghe și Crețu Valentin. 

       D-l Primar menționează că delegația este în perioada 14 -21 mai. 

       Formațiunea politică PNL solicită o pauză de consultări..   

       După pauză, d-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că din partea formațiunii politice PNL este 

propusă d-na consilier local Paniti Izabella. 

       Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv: d-l Crețu Valentin - consilier local: 17 voturi  pentru,  0 

împotrivă;  d-l Géczi Gellért - consilier local: 16 voturi  pentru,  1 împotrivă;   d-l Munteanu Gheorghe - 

consilier local: 17 voturi  pentru,  0 împotrivă;   d-na Paniti Izabella  - consilier local: 16 voturi  pentru,  1 

împotrivă  (d-l Gîndac Nicolae nu participă la vot). 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre, cu persoanele nominalizate incluse și se aprobă cu unanimitate 

(18 voturi pentru). H.C.L. nr. 122. 

       D-na Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru alocarea sumei de 10.000 lei cu destinația de premiere a elevilor David Nicolae Șolga și 

Lorena Moroianu și a profesorilor Elena Bucurenciu și Gabriela Doicea, care au obținut locul 1 și mențiune 

specială în cadrul concursului internațional ,,Juvenes Translatores” organizat de Comisia Europeană.  

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  
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     D-na Președinte spune că și la acest proiect de hotărâre sunt și buletine de vot. 

     Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv: d-l Șolga David Nicolae: 17 voturi  pentru,  0 împotrivă;  

d-ra Lorena Moroianu: 17 voturi  pentru, 0 împotrivă;  d-na Prof. Elena Bucurenciu: 17 voturi  pentru,  0 

împotrivă;  d-na Prof.Gabriela Goicea: 17 voturi  pentru,  0 împotrivă  (d-l Gîndac Nicolae nu participă la 

vot).  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre în integralitatea sa  și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). 

H.C.L. nr. 123. 

       D-na Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de 

hotărâre pentru aprobarea modificării și completării H.C.L. nr. 165/13.05.2022 „privind aprobarea 

participării Municipiului Săcele la parteneriatul cu Municipiul Braşov, în calitate de lider de parteneriat și 

UAT-uri din Zona Metropolitană Brașov în cadrul PLANULUI NAȚIONAL DE REDRESARE ȘI 

REZILIENȚĂ (PNRR) - COMPONENTA C10 – FONDUL LOCAL / INVESTIȚIA I.1 – Mobilitate urbană 

durabilă (Sub-investițiile I.1.1 - Înnoirea parcului de vehicule destinate transportului public (achiziția de 

vehicule nepoluante), I.1.2 - Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde – ITS/alte infrastructuri TIC 

(sisteme inteligente de management urban/local) și investiția I.4.-Elaborarea/actualizarea în format GIS a 

documentelor de amenajare a teritoriului și de planificare urbană, precum și a Acordului de parteneriat  

încheiat în acest sens”. 

  D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  124. 

       D-na Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind stabilirea limitelor maxime până la care pot fi anulate creanțele fiscale datorate de 

contribuabilii persoane fizice și persoane juridice pentru anul 2022.  

      D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 125. 

       D-na Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru stabilirea şi aprobarea impozitelor și taxelor locale, precum şi a taxelor speciale  pentru anul 

2024. 

D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 1 abținere, 1 vot împotrivă  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 2 vot împotrivă 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 4 voturi pentru, d-na consilier local Stoica Gabriela s-a abținut. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  10 voturi pentru, 8 abțineri (d-l Florescu Marius, 

d-l Popa Marius Cristian, d-na Stoica Gabriela, d-na Popescu Gabriela, d-na Paniti Izabella, d-l Costea 

Cătălin Ionuț, d-l Gîndac Nicolae și d-na Balint Tunde Sara). H.C.L.  nr. 126.    

      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru modificarea H.C.L nr. 146/21.04.2022 privind aprobarea zonării Municipiului Săcele. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu modificările solicitate 

D-na Secretar General spune că s-a transmis ceea ce s-a solicitat. 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru).  H.C.L. nr.  127. 

        D-na Președinte propune să se treacă la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de  

hotărâre pentru aprobarea situațiilor financiare pe anul 2022 al Regiei Publice Locale a Pădurilor  Săcele 

R.A. 

        D-na Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  
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        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru).  H.C.L. nr.  128. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea situațiilor financiare pe anul 2022 al Societății Servicii Săcelene S.R.L. și a 

Raportului Administratorilor privind activitatea  Societății Servicii Săcelene S.R.L. pe anul 2022. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 1 abținere și un vot împotrivă 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru, 8 abțineri (d-l Florescu Marius, 

d-l Popa Marius Cristian, d-na Stoica Gabriela, d-na Popescu Gabriela, d-na Paniti Izabella, d-l Costea 

Cătălin Ionuț, Gîndac Nicolae și d-na Balint Tunde Sara).  H.C.L. nr. 129. 

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru completarea Anexei la H.C.L. nr. 16/26.01.2023 privind consumul lunar de carburanți pentru 

autoturisme, autoutilitare, autospeciale, agregate, utilaje și alte mașini aflate în dotarea Primăriei  

Municipiului Săcele pentru anul 2023.  

       D-na Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru).  H.C.L. nr. 130.         

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre privind modificarea și completarea  organigramei și a statului de funcții ale  Spitalului Municipal 

 Săcele. 

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 131. 

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru stabilirea salariilor de bază pentru personalul din cadrul Primăriei Municipiului Săcele. 

       D-na Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 132. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate închirierii, situată 

în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. A, ap. 8, către titularul contractului de închiriere. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 133. 

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate închirierii, situată 

în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. B, ap. 17, către titularul contractului de închiriere. 

         D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
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        Comisia nr. 3 – aviz nefavorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 134. 

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea listei de prioritate cuprinzând solicitanții îndreptățiți să primească o locuință 

socială, în ordinea de prioritate stabilită de Comisia de atribuire a spațiilor de locuit ce se află în patrimoniul 

Municipiului Săcele. 

         D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 135. 

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Zonă locuințe”, strada Ciucaș, Municipiul Săcele. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

        Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 136.  

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,pentru obiectivul de investiții Acvacultură 

(infrastructură și utilități)”, extravilan –  zona Cheile Strâmbului, Municipiul Săcele. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

                          Se supune la vot  proiectul de hotărâre  și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 137. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Construire locuințe”, strada Brândușelor - DE 183/2, 

Municipiul Săcele. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

                          Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 138. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 15 mst lemn de foc specia fag și diverse tari către 

Biserica Evanghelică-Lutherană, Parohia Satulung Suseni. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

                          Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 139. 

      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit, a cantității de 30 mst lemn de foc, specia fag și diverse tari,  

către Casa Evanghelică a Ceangăilor. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

                          Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 140. 
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   D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre privind modificarea și completarea H.C.L. nr. 107/07.08.2009 ,,privind darea în folosință gratuită 

 pe termen de 10 ani a Căminului - internat din cadrul Grupului Școlar Industrial de Construcții Montaj din  

Mun. Săcele către Asociația Filantropică Medical Creștină «CHRISTIANA»” pentru a fi utilizat ca și 

 Cămin de Bătrâni, fără schimbarea destinației. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

                          Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 141. 

      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L.  nr. 287/16.11.2021 

privind aprobarea Documentatiei de Avizare a lucrarilor de Intervenție (DALI) și a indicatorilor 

tehnico economici  pentru proiectul ,,Reabilitare și modernizare Grădinița cu program normal nr. 4  str. 

General Ion Dragalina nr. 78,  Municipiul Săcele, jud Brașov”. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu discuții în plen  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu discuții în plen 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu discuții în plen, solicitate de consilierii locali PNL.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 141.                 

     D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că a studiat materialele și din cele transmise de executiv  a 

constat că  în nota de constatare 1 din 30.01.2023 se evocă de către proiectant și executant ce probleme 

ulterioare au apărut,  care sunt inerente, de altfel, la o reparație de construcție existentă,  dar la ultimul 

paragraf se stipulează că: ,,din punct de vedere financiar au rezultat lucrări suplimentare față de etapele și 

listele cuprinse în contract ce se vor efectua ca urmare a unei note de renunțare și comandă suplimentară ce 

se vor realiza de către beneficiarul lucrării și responsabilul cu execuția”, iar în documentația conexă există 

numai devizul general inițial la HCL nr. 287/2021 și devizul general de acum, ori există  o diferență de 185 

mii lei care nu  se știe din ce rezidă.  

       D-na Bîja Ileana spune că diferența rezultă din soluția tehnică care s-a stabilit la proiectul tehnic, 

meționând că în urma proiectului tehnic nu se dau dispoziții de șantier, se dau soluții tehnice, dispozițiile de 

șantier se dau în faza de execuție, la 30 ianuarie, când s-a mers pe teren, proiectantul nu și-a dat seama că nu 

poate să dea dispoziție de șantier. 

         D-l Popa Marius Cristian întreabă la ce dată au început lucrările.  

         D-na Bîja Ileana spune că lucrările au început în luna martie.  

         D-l Popa Marius Cristian spune că, în conformitate cu prevederile H.G. nr. 907/2016, după momentul 

contractării, după momentul licitării, la valoarea licitată este obligatoriu să se actualizeze indicatorii tehnico-

economici. 

          D-na Bîja Ileana spune că nu s-a făcut acest lucru atunci și că aici este vorba de un proiect în derulare. 

          D-l Popa Marius Cristian spune că aici expune o situație de fapt creată, nu  este o opoziție față de 

proiect, în acest caz, în devizul inițial aprobat în anul 2021 aferent DALI respective este o sumă, de  991.568 

lei cu T.V.A., în contract este o  sumă de 800.000 lei,  iar valoarea licitată nu s-a reactulizat, iar acum se vine 

cu o altă valoare și întreabă care valoare se reactualizează, întrucât se pare că se reactualizează cea inițială, 

de  991.568 lei, ori nu este concordanță între suma din contract și diferența până la valoarea de acum, așa 

cum a expus anterior există anumiți  pașii procedurali. 

           D-na Bîja Ileana spune că atunci când se derulează un proiect nu se poate modifica valoarea imediat. 

           D-l Popa Marius Cristian spune că valoarea se poate modifica oricând în  procesul investițional de la 

momentul în care o valoare de proiectare a rămas stabilită până la procesul verbal de recepție de la 

terminarea lucrărilor, în baza unor dispoziții de șantier, note de renunțare sau de suplimentare, se modifică în 

plus în minus, după cum este nevoie pe șantier. 

       D-na Bîja Ileana spune că s-a licitat proiectul tehnic și execuția și  nu a existat în ce bază să se facă 

modificări, apoi s-a făcut proiectul tehnic și s-au așteptat listele în urma proiectului tehnic. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că prin listele acelea s-a constatat că nu este în regulă față de unele 

lucrări suplimentare care au apărut, care sunt inerente și atunci proiectantul trebuie să facă devize pentru 

plusul pe categorii de lucrări și de articole, cum este în proiectul tehnic pentru diferența care a apărut. 
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       D-na Bîja Ileana spune că devizele există, dar nu există partea suplimentară, există pe total și le poate 

pune la dispoziție. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că a înțeles, deci nu există separat inițialul plus diferența. 

    D-na Bîja Ileana spune că există devizele ca la proiectul tehnic. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că nu este în regulă așa. 

      D-l Primar ia cuvântul și spune că lucrarea este cam complicată, întrucât uneori este mai greu de reparat 

ceva, decât să faci de la zero, dumnealui a fost la acest obiectiv și sunt câteva probleme în ceea ce privește 

infiltrațiile de apă, este o pânză freatică de acolo și este nevoie să se realizeze aceste tipuri de lucrări, altfel 

vor fi probleme cu infiltrațiile de apă în fundația clădirii, iar din punctul dumnealui lucrurile sunt în ordine, 

dar, consideră oportun ca aceste proiecte să fie realizate cât mai repede, respectiv se discută acum de 

proiectele pe GAL, s-a licitat și pentru George Moroianu, suntem în faza finală și cu Victor Jinga, dar 

adevărul este că nu există interes din partea constructorilor, ceea ce constituie o mare problemă. Dumnealui 

mai spune că la creșă s-a scos de trei ori la licitație obiectivul. 

    D-l Viceprimar spune că din raportul de specialitate se înțelege clar că  889.046,23 lei  este valoarea 

licitată, contractată, care se actualizează la valoare de 1.070.975,62 lei, conform devizului general actualizat, 

respectiv acel deviz general  actualizat cuprinde toată valoarea lucrării, nu doar diferența. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că dispozitivul proiectului stipulează că se actualizează indicatorii 

tehnico-economici, ori  889.046,23 lei  nu reprezintă ultimii indicatori tehnico-economici actualizați, ci este  

valoarea de 991.568 lei, este vorba de chestiunea procedurală, s-a sărit un pas din H.G. nr. 907/2016. 

    D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că suma care este suplimentată intră la categoria de valoare 

neeligibilă. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că aceasta era și următoarea întrebare, iar în acest caz consideră că 

trebuie formulat un amendament, de completare, care să stipuleze că diferența se suportă de la bugetul local. 

      D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că intră automat.  

      D-na Paniti Izabella întreabă, referitor la interpelarea d-lui Primar, dacă ne încadrăm în termenul de 

30.09.2023 pentru finalizarea  acestei creșei. 

       D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că este vorba de 31 decembrie 2023. 

       D-na Paniti Izabella spune că pe pagina oficală GAL este trecută data de 30.09.2023, durata de 

implementare de la data de 02.03.2021 la data de  30.09.2023. 

       D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că în contract este data de 31.12.2023. 

       D-l Primar ia cuvântul și spune că toate obiectivele care au fost propuse referitor la proiectele pe GAL 

se vor închide anul acesta. 

        D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că acesta este termenul maxim. 

        D-l Primar spune că se referă la cele pentru care sunt obiective licitate, în curs de execuție sau care sunt 

în curs de licitație, menționând că încă se așteaptă răspuns pentru locuițele sociale, ni s-a comunicat că s-a 

avizat favorabil în urmă cu 3 săptămâni, dar se așteaptă contractul și trebuie văzut ce soluție se identifică 

acolo, întrucât va fi foarte scurt termenul de 31 decembrie 2023, dar cu un constructor bun, nimic nu este 

imposibil.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 142. 

     D-na Președinte anunță că se trece la secțiunea ,,Diverse”, unde este înscrisă o informare, respectiv 

Informare cu privire la rețeua europeană a consilierilor locali și regionali ai UE, care a fost transmisă. 

      D-na Președinte dă cuvântul doamnelor și domnilor consilieri locali pentru interpelări. 

      D-na Balint Tunde Sara ia cuvântul și spune că a constatat că pe str. Godri Janos au fost aduse borduri. 

      D-l Primar spune, referitor la str. Godri Janos, că s-a reuși în urmă cu câteva zile să se semneze 

documentul de autorizare de construire pentru Electrica de introducere rețele electrice în subteran pe mai 

multe străzi, inițial se începe cu B-dul Brașovului integral, iar aici au rezultat 4 proiecte, 4 etape, astfel într-o 

etapă se are în vedere B-dul Brașovului de la Pod Dârste până la Liceul Zajzoni Rab Istvan, implicit și 

câteva străzi, întrucât trebuie să se meargă cu rețeua până la puncte de transformare și va cuprinde și str. 

Godri Janos toată, până la asfaltare și menționează că proiectul de care a făcut vorbire este finanțat de către 

Electrica și mai specifică faptul că pe lângă str. Godri Janos mai sunt implicate și alte străzi, str. De Mijloc, 

Bolnoc parțial, Cerbului parțial și încă câteva străzi și că va avea o discuție cu cei de la  Electrica, iar  dacă 

se va termina în 2-3 luni, în partea a doua a anului poate se va asfalta și str. Godri Janos, întrucât sunt bani 

prinși în buget, există proiect, dar nu se poate asfalta iar apoi să se introducă rețele subteran. 

      D-na Balint Tunde Sara spune  că locuitorii de pe această stradă au rugămintea ca atunci când se vor face 

săpături să se coboare platforma drumului pentru că din cauza pietrișului care s-a acumulat de-a lungul 

timpului intră apa în curți.   
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       D-l Primar spune că se va introduce rețeua electrică subteran și se va moderniza și iluminatul public 

stradal, sunt lucrări care trebuie să se desfășoare într-o anumită succesiune.  

       D-l Florescu Marius ia cuvântul și spune că revine asupra problemei cu privire la treptele degradate de 

la corpul grădiniței de pe str. Petofi Sandor. 

       D-l Crețu Valentin spune că acestea sunt prinse pe lista de reparații. 

       D-l Primar spune că le-au fost alocați bani în acest sens. 

       D-l Crețu Valentin spune că nu s-au putut realiza până acum din cauza vremii. 

       D-l Costea Cătălin Ionuț spune că în cartierul Electroprecizia, vizavi de bl. nr. 1, este un bar, iar 

cetățenii au reclamat că se consumă alcool în parc și în jurul acestuia, ceea ce nu este în regulă, mai ales că 

este situat în proximitatea școlii și s-au înregistrat și incidente în ultimul timp, violențe. 

       D-l Primar spune că ar fi oportun să se oprească activitatea acestei unități comerciale, nefiind prima dată 

când sunt semnalizate astfel de aspecte, deși acolo este interzis consumul de alcool pe terasă. 

       D-l Diniță-Ardeleanu Constantin spune că se va interveni, se cunoaște problema și menționează că 

există cameră video în zona respectivă. 

      D-na Paniti Izabella spune că unii proprietari de terenuri din jurul Cart. Gârcini își exprimă îngrijorarea 

față de extinderea necontrolată a locuințelor informale și doresc să transmită executivului să se ia măsuri în 

acest sens, întrucât nimeni nu face nimic legat de acest fenomen, se construiește efectiv pe terenul lor, iar ei 

sunt plătitori de taxe și impozite și consideră că dacă acest fenomen este în continuare accepat ar trebui să se 

găsească o soluție și pentru ei, despăgubiri sau ce ține de impozitare.   

     D-l Primar spune că trebuie să se prezinte punctual despre ce proprietari este vorba. 

     D-na Paniti Izabella spune că va transmite acest lucru. 

     D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că acestor persoane li se mai poate transmite că, în calitate de 

proprietari ai terenurilor, dumnealor trebuie să sesizeze Poliția  Națională în acest sens, întrucât autoritățile 

locale nu au competența de a interveni în această situație. 

     D-na Paniti Izabella spune că nu știu cum să procedeze. 

     D-l Viceprimar spune că este vorba de tulburare de posesie. 

     D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că dumnealor trebuie să sesizeze Poliția Națională, întrucât nu este 

terenul municipalității. 

    D-l Popa Marius Cristian întreabă ce face în acest caz disciplina în construcții din cadrul Primăriei 

Municipiului Săcele. 

    D-na Stoica Gabriela întreabă când se demarează procedura de semaforizare de la Dârste Pod. 

    D-l Primar spune că la acest moment se așteaptă documentația tehnică, un SF, probabil va fi gata cam într-

o săptămână, apoi va fi supusă aprobării Consiliului Local în ședința ordinară din luna mai, în funcție de ce 

bani vor fi, întrucât trebuie alocați și bani pentru execuție, dacă totul este în regulă, până în septembrie se va 

rezolva. 

    D-na Stoica Gabriela mai  întreabă care este stadiul cu creșa. 

   D-l Primar spune că se dorește ca aceasta, ca și execuție, să fie gata la 30 iunie 2023, urmând ca ulterior să 

se demareze procedura de autorizare a acesteia, care ar trebui să se finalizeze în două luni, iar apoi să se 

predea către ISJ pentru a începe procedura de angajare, pentru personalul didactic și auxiliar de care este 

nevoie și menționează că se dorește ca în această toamnă această creșă să devină funcțională.  

    D-na Stoica Gabriela întreabă ce se întâmplă cu reparația drumurilor, întrucât sunt multe gropi. 

    D-l Primar spune că, așa cumn s-a putut obseva, s-a început operațiunea de plombare care se va desfășura 

în întreg municipiul. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că există 2-3 gropi foarte mari la Dârste Pod, la ieșire. 

    D-l Primar spune că acolo se va turna covor pe toată porțiunea, până la pod. 

    D-l Crețu Valentin spune că a transmis problemele. 

    D-l Jitaru Gheorghe spune că a transmis și dumnealui problemele. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că cetățenii din Cart. Gârcini întreabă când vor începe lucrările de reparații 

străzi, întrucât nu se mai poate circula nici auto, nici pietonal. 

   D-l Primar spune că s-au efectuat lucrări pe str. Subobrej, Gârcinului, se va încheia un nou contract pentru 

pietruire și probabil că în două săptămâni se va intra și pe străzile  Pajiștei, Ghioceilor, Lămîiței și Lacului. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că platforma drumului este în unele zone mai înaltă decât curțile, iar apa intră în 

gospodăriile oamenilor. 

  D-l Primar spune că de îndată ce se va încheia contractul, se va intra în Cart. Gârcini. Dumnealui mai spune 

că ședința ordinară aferentă lunii mai va avea loc în data de 25, posibil să fie o altă locație, despre care vor fi 

informați și menționează că sunt foarte multe proiecte în derulare, proiecte din fonduri guvernamentale, din 

fonduri locale, din credit, prin PNRR deja au fost demarate proiectele, s-a prins mare parte din ceea ce s-a 
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dorit, s-a intrat cu reparații în cartiere, în Cart. Movilei, parțial, în Cart. Ștefan cel Mare și se va intra și în 

Cart. Electroprecizia, pe str. Canalului, Morii, sunt lucrări care se vor face etapizat, avem deja banii alocați 

pentru un număr de 10 străzi care vor intra în reabilitare, modernizare, întrucât s-a încheiat acordul cadru de 

asfaltări pe următorii 4 ani, un acord cadru de 29 mil lei, deci sunt întrunite toate condițiile pentru a demara 

în forță aceste proiecte de asfaltări, la care se adaugă și acel proiect al S.C. Electrica de care a făcut vorbire, 

vor fi zone în care vor fi șantiere, va fi probabil un mic disconfort, dar la final lucrurile vor arăta bine. 

   D-na Stoica Gabriela întreabă dacă se va începe executarea canalizării pe Anghel Saligny. 

   D-l Primar spune că s-au depus toate documentela care au fost solicitate, așteptăm să fie validate, totul se 

face pe platformă, probabil că în următoarele săptămâni ar trebui să se semneze pentru cele două obiective 

apă-canal Cernatu, iar dacă se semnează, acolo există acord cadru și există posibilitatea să se încheie anul 

acesta aceste două lucrări mari.  

    D-na Stoica Gabriela întreabă dacă se face licitație sau se poate merge pe acordul cadru existent. 

    D-l Primar spune că se merge pe acordul cadru existent, licitație se face doar la proiectul prin GAL, deși și 

acolo ni s-a comunicat că se poate face prin acord cadru, dar dacă ne asumăm, așa că s-a demarat licitația.  

   D-l Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  16:10. 
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